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Protokoll StOF Styrelsemöte 2024-08-26 

 
 
 
 

Möte 
 StOF styrelsemöte 2024, nr 627 sedan starten. 

Datum och tid Plats 
2024-08-26, kl. 18.00-20:30 Digitalt via Teams 

Närvarande 
Monica Hatlen, Asbjörn Grövlen, Jonas Holmgren, Joakim Skärlén, Anders Stjerndahl, Anette Önerud och 
Lena Buhre. Från StOF-kansliet: Cecilia Westström.  
 
Frånvarande:  -  

 

1. Mötets öppnande 
Monica öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av sekreterare 
Lena förde denna gång protokoll. Protokollet ska granskas av Monica.  
 

3. Föregående protokoll (21/5) 
Inga anmärkningar på protokoll från ordinarie möte 21 maj.  
Beslut: Föregående protokoll godkändes 

 
4. Rapporter 

• Kanslirapporten återfinns som bilaga till detta protokoll 

• Anteckningar från Ordförandeträffen 3 juni distribuerades till klubbarna. 

• Anette rapporterade från Markkommittén möte 21/8 - där även Monica och 
Cecilia närvarande. Markkommittén var positivt till StOFs styrelsens strategier 
och tankar. Fortsatt arbete skall påskyndas, och organisation/vision och 
strategier behöver utarbetas.  

• Styrelsen diskuterade startdjupet på DM-Medel. Diskussion om att bjuda in DM 
arrangerade klubbar om ”best practice” och förtydligande om DM-instruktioner. 

• MTBO framgångar, styrelsen gratulerar.  

• O-ringen 2027 – arbetsgruppen jobbar på, bör bjudas in till ett kommande 
möte. 

• Ungdomsaktiviteterna och lägerverksamheten fungerat mycket bra, bidrar till 
gemenskap och kompisar över klubbgränser. Låt klubbarna få utveckla enkla 
aktiviteter, släppa helger till detta.  

• Utbildningar bör annonseras via olika kanaler, via mejl, sociala media. Anders 
hjälper gärna till med arbetet. 

 
5. Ekonomi – utfall första halvåret 

Cecilia presenterade noterbara poster mot budget.  
 

6. Övriga ekonomi frågor 

• Anmälningsavgifter klubblösa på StOFs tävlingar, formell dispens till SOFT 
kommer skickas inom snar framtid. Öppen diskussion inom styrelsen.  
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• Strategisk fråga kring arvodering 
o Kista SC – arvoderade ledare – StOF styrelsen har ingen åsikt, dock kan vi 

bistå med praktiskt hjälp. 
o Vilka roller ska arvoderas från StOF? Tävlingskontrollanter, 

bankontrollanter etc. Kopplat till avtal som ska skrivas på för Natt-SM, 
Swedish League & publiktävlingar nästa år t.ex. Diskussion inom 
styrelsen, förslag förtydliga riktlinjer och föreslå schablonkostnader, 
arrangemanget bör står för kostnaderna. SOFT bör tillfrågas innan StOF 
tar ställning.  

• 25manna avgifterna för publiktävlingen, informationspunkt.  
o Anmälningsavgiften för lag blir oförändrad 25manna-stafetten förblir 

oförändrad jämfört med 2023, dvs 7820 SEK (till det tillkommer en 
parkeringsavgift på 700 SEK) 

o 3250 SEK per lag är underlag för tävlingsavgiften. (dvs 130 sek/löpare) 
o För medeldistansen ska gälla  

Elitklass 240 SEK 
Vuxen      180 SEK 
Ungdom   90 SEK 

 
7. Två remisser till distrikten från SOFT pågående 

StOF kansliet har skickat ut till klubbarna. Eventuella synpunkter skickas till kansliet. 
 

8. StOF prisutdelning DM tävlingar 
Styrelsen prioriterar andra uppgifter, för att inte konkurrera med arrangörens 
prisutdelare. 
 

9. Utskriftsservice 
Ingen uppdatering. 

 
10. Planering inför Novemberkonventet 9 november 

• Förslag ändrade principer medlemsavgifter. 

• Förslag övriga fokusområden (inte rangordnat):  
i. Tävlingsprogram, kvalitetssäkra programmet  

ii. MTBO – diskussionsgrupp, skapa ett forum om samverkan och jobba 
framåt mot O-ringen 2027 

iii. Diskussion om gemensam upphandling om resurser (t.ex marka, speaker, 
karttryck) 

iv. Samverkansresan del 2 
v. Hållbar Ungdoms och Junior satsning 

vi. Utvärdering Stockholms Elitpris 
vii. Rapport om Markfrågor  

 

• Styrelsen bör mejla om diskussionspunkter så att vi har ett färdigt förslag till 
nästa styrelsemöte.  

 
11. Kommande möten 

 

• Styrelsemöte – 23 september 
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• Styrelsemöte – 21 oktober (digitalt) 

• StOF konventet – 9 november 

• Styrelsemöte – 18 november 

• Styrelsemöte – 9 december 
 

12.   Avslutning 
  Monica tackade alla och förklarade mötet avslutat kl. 20:30. 
  


